
 
 

 

 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  6/2024 

Dato:   06.06.2024  

Kl:   18:30   

Stad:   Bestaståvo   

Innkalla: Kristian Husø Østensen, Tine Pernille Mortvedt Olsen, Stian Steinsbø Lie, Silje Tysse 

Fylkesnes, Kristina Nesse, Ronnie Kallevåg, Tore Natterøy, Lene Borgen Waage, Kjell Arne Ådnanes, 

Lennart Andal (vara), Johan Bjelland Håstø(vara), Torbjørn Agdestein (ADM) 

Ikkje møtt: Kjell Arne Ådnanes, Silje Tysse Fylkesnes, Lennart Andal og Johan Bjelland Håstø 

 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
34/24 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll) 

Inkallinga og protokoll godkjent og protokoll legges ut på 

heimesida 

V Kristian 3 min 

35/24 Økonomi 

Gjennomgang av regnskapet pr 30.04 

O Stian 10 min 

36/24 Kort oppdatering frå avdelingane: 

Fotball: 

Mottatt pengar frå SPV. 40.000 til oppgradering av 

lydanlegg på Scale, 40.000 til nye hjulsett til mål og 

2.000.000 til nytt klubbhus som er planlagt over garasjen. 

I gang med planlegging av haustsesong. 3'ar seriehelg 

utsatt grunna for få påmeldte lag. Tar dette opp igjen til 

hausten. Får besøk av dommarveiledar frå kretsen. Møte 

med Moster 14. juni ang baneleige hos dei. 

 

Turn: 

Gymfest I Vest for 11/12 og 13+i Etne; 48 deltakarar. 2. 

plass i trampett og 1. plass i dans. 9/10 var på Barnas 

turnfestival i Haugesund, her får dei prøva ut forskjellige 

ting. Kom uformell førespurnad om å arrangera Gymfest I 

Vest til neste år. Ferieturn nermar seg og heile 

turnavdelingen skal til Rush trampolinepark 

førstkommande tysdag og torsdag. 

 

Friidrett: 

Løper kvalifisert til JR NM i år. Han persar på om lag alt 

han driv med og har jobba mykje med temaet. Det kjem 

fleire nye i den yngste gruppa medan den mellomste er 

stabil. Steffen ynskjer å vera i Bremnes Idrettslag som er 

eit veldig positivt signal for dei yngste. Jobbar med ein 

resurspool på dei ulike disiplinane. Stevne neste torsdag 

og trenarsituasjonen er eit tema i gruppa. Har hatt dialog 

med orienteringsgruppa om samarbeid. Planlegg 

deltagelse på Stordleikane, helga før skulestart. Planlegg 

Friidrettens dag ein gong i september. Håpar å få inn ny 

O/V Lene,Ronnie,Tore 10 min 



 
 

 

 

 
 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  
 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

 

 

Kristian Husø Østensen 

Leiar hovudstyret 

 

 

ungdomstrenar. Det spirer nokon i muljøet som me jobbar 

med. 

37/24 Fast ansatt Fotball 

Detaljert plan og budsjett lagt fram. Ønske om å komme i 

gang med stillingsannonsen og få den lag ut. Prosjektplan 

og budsjett VEDTATT med forbehold om at ein tar ein prat 

med rektorar og naboklubbar om intensjonen. 

O/V Ronnie 20 min 

38/24 Info/saker frå Administrasjonen 

Alt klart til Rema Cup. 

- 80 års jubileum: BIL fyller 80 år i 2025 og 

administrasjonen ber hovudstyret tenka på korleis 

me vil markera feiringa. Forslag om ei ekstra 

markering ifbm Kick-Off. Tar dette opp på møte i 

september. 

O/V ADM 15 min 

39/24 Eventuelt: 

- Turn halltid 

Turn har eit ønske om 1 time meir i 1. omg. Me 

legg dette inn i banekartet i Rubic, så tilpassar 

dei andre gruppene seg. 

- Turn Tropp 

Vedtak frå HS frå 2019 går i mot vedtak frå TS i 

2023. Turn spør HS om mulighet til å starte opp 

Tropp. Innspel: Få til eit styreseminar på tvers av 

gruppene om dette med satsins. Utarbeide ein 

felles strategi for korleis me vil gjer det i BIL. 

Turn har plan om å ha dette oppe å gå i starten 

av 2025. 

- Turn Gymfest i Vest 

Dette kan bli nok eit stort arrangement for 

idrettslaget. HS stiller seg svært positive til 

arrangementet og vil at turnstyret jobbar vidare 

med dette. 

O/V Alle 30 min 


